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Abstract (en)
The washing machine is equipped with a conductivity measuring cell (24) which determines the electrolyte content of the pumped-off rinsing water,
so that a decision can be made as to whether a further rinsing operation is necessary. The measuring cell (24) is arranged in a portion (20a) of the
run-off line (20), in which there is still residual water from the rinsing operation after the pumping off. The conductivity measurement is carried out
with the rinsing water at a standstill. The conductance of the fresh water which is fed to the washing machine and which has been measured by a
further measuring cell (4), likewise with the water at a standstill, is used as reference conductance. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Waschmaschine ist mit einer Leitfähigkeits-Meßzelle (24) versehen, die den Elektrolytgehalt des abgepumpten Spülwassers feststellt,
damit entschieden werden kann, ob ein weiterer Spülvorgang erforderlich ist. Die Meßzelle (24) ist einem Abschnitt (20a) der Ablaufleitung (20)
angeordnet, in dem nach dem Abpumpen noch das Restwasser des Spülvorgangs steht. Die Leitfähigkeitsmessung erfolgt bei stillstehendem
Spülwasser. Als Referenzleitwert wird der Leitwert des der Waschmaschine zugeführten Frischwassers benutzt, der von einer weiteren Meßzelle (4),
ebenfalls bei stillstehendem Wasser, gemessen worden ist.
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